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Trafikudvalget har i brev af 28. november 2006 stillet mig følgende spørgsmål 

72, som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål : 72 

 

"Idet Booz Allan Hamilton anfører på side 35 i signalanalysen, at "sikringsan-

lægget i Esbjerg er i meget dårlig stand, og det udvendige udstyr er rustent pga. 

saltholdig luft. Dette anlæg kræver en omgående handlingsplan til forbedring af 

forholdene og en egentlig udskiftning vil sandsynligvis være nødvendig", bedes 

ministeren oplyse, hvornår Banedanmark påtænker at udføre udskiftning af 

sikringsanlæg i Esbjerg. Desuden bedes det oplyst, hvor lang tid det vil tage 

Banedanmark at klargøre et udbud i forbindelse med nyt sikringsanlæg i Es-

bjerg." 

Svar: 

 

Jeg har bedt Banedanmark bidrage til besvarelsen. Banedanmark oplyser: 

 

” Forholdene for sikringsanlægget i Esbjerg er beskrevet i Booz Allan Hamil-

tons rapport. Men specielt for Esbjerg skal der ske en betydelig koordinering 

med påtrængende sporfornyelsesopgaver. Der er i 2007 afsat ca. 5 mio. kr. til 

forprojekt og udarbejdelse af udbudsmateriale for sikringsanlægget i Esbjerg 

med henblik på udbud i starten af 2008. Det endelige behov kan ikke kvantifi-

ceres præcist på nuværende tidspunkt og må afvente, at der er gennemført pro-

jektering og udbud. På nuværende tidspunkt er der reserveret midler svarende 

til de seneste estimater for Esbjerg sikringsanlæg. Parallelt med projektet skal 

der udføres diverse sporarbejder, og det endelige ibrugtagningstidspunkt for 

det samlede projekt forventes afklaret i forbindelse med projekteringen.” 
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